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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/08-15/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-08-1 
Rijeka,  17.10.2008. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 9. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

9. sjednica VMO Belveder održana je 16.10.2008. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Boris Stojanov, predsjednik VMO 
- Nazif Krupić, član VMO 
- Irena Vukosavljević,član VMO 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
- Sanjin Frković, odsutan 
- Barić Gojko,član VMO  
 
-  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. USVAJANJE ZAPISNIKA S 8 SJEDNICE VMO BELVEDER 
2. DOGOVOR I PRIPREME POVODOM SVETOG NIKOLE 
3. IZRADA PROGRAMA RADA ZA 2009 GODINU 
4. USVAJANJE REBALANSA FINANCIJSKOG PLANA 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Zapisnik s 08. sjednice VMO Belveder jednoglasno je usvojen. 
 
 
AD 2 
 Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike da je vrijeme da se krene sa pripremama oko organizacije 
dočeka Sv. Nikole. Tajnica je pripremila cjenik predstave koji je dostavila RI Teatar Kalvarija. 
Predstava  za djecu "Dobri duh Vanja" u trajanju od cca 35 min ako se održi u prostorijama 
Kalvarija je 2.100,00 kuna, a ako se održi u prostorijama mjesnog odbora je znatno skuplja. 
Tajnica zadužena da pripremi obavijesti i plakate koje je potrebno polijepiti po terenu i dogovor je 
da se predstava održi 06.12.2007. godine u 16,00 sati. Prijave za djecu će se primati najkasnije do 
20.11.2008. godine. 
Zaključak Vijeća je da se predstava održi u Kalvariji te nakon predstave će Sveti Nikola 
podijeliti djeci prigodne poklone.  
 
AD3 
Predsjednik upoznao vijećnike sa načinom financiranja te izradom programa rada vijeća za 2009. 
godinu. Ukupan iznos koji se može utrošiti za programe je 20.000,00 kuna, a 1.500,00 kn Vijeće 
može utrošiti za reprezentaciju.r 



 2/2 

Zaključak Vijeća je da se za Program rada za 2009. godinu kao i do sada najviše usmjeri 
prema djeci, odnosno organiziranje predstave i podjela poklon paketa za djecu 
predškolskog uzrasta, te u zajedničkoj suradnji osnovne škole Brajda da se organizira 
Božićni malonogometni turnir i da se uključe klubovi koji djeluju na području Mjesnog 
odbora 
 
AD 4. 
Predsjednik upoznao vijećnike sa rebalansom financijskog plana za 2008. godinu. 
Rebalans jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednica je završila u 20,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Boris Stojanov 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


